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Aktuelle saker  
 
 
Saksopplysningar: 
 
 
Framlegg til vedtak: 
Orienteringane vert tekne til vitande. 
 
Formannskapet - 22/2019 
 
FS - behandling: 
Det vart orientert om følgjande: 
Ordførar, H: 
 
· Årleg strandryddedag er 4. mai. Oppfordrar alle til å ta del 
· Kontrollutvala i Lindås, Radøy og Meland har innstilt KPMG som ny revisor i Alver kommune 

Kom best ut av anbodsrunde. 
· Sambandet Vest - fått orientering på silingsrapport 

Vil kome på neste møte i formannskapet og orientere. 
Sølvi Knudsen, SP: 
· Manglande mobildekning i delar av Mealnd er eit stort problem 

Får konsekvensar for t.d. brannvarsling. 
 
Ordførar svarte at alle kommunane i regionen er inviterte til møte hos Telenor 
Varsla at fasttelefon vert avslutta. 
Telenor ser ikkje for seg å byggje ut mobilnett i kommunen. 
På møtet vil ein ta opp dette. 

· Stilte spørsmål om leidningsnett og pumpestasjonen gir nok vatn 
Må arbeid med den nye pumpestasjon vente til ny vassleidning er på plass? 
 
Administrasjonen svarte at prosjektet med vassleidning og pumpestasjon går parallelt. 
Arbeid med leidning til Lindås er i gang for å sikre god vassforsyning. 

Sigmund Larsen, FrP: 
 
· Formannskapet gjorde i 2017 vedtak om hjartestartar - det er ikkje hjartestartar på Rossland 

skule eller på Meland ungdomsskule. 



 

 

Administrasjonen svarte at vedtaket i 2017 er følgd opp. 
· Solstudio på Frekhaug har opplevd uheldige episodar når ungdomsklubben er open 
· Politiet har leita etter ei eldre dame som er bebuar på sjukeheimen 

Må kvalitetssikre at ein har god kontroll på bebuarar. 
Marit Jøssang, KrF: 
· Manglande varsling til bebuarar i delar av kommunen på kokevarsel på vatn 

Rådmannen svarte at ei oppdatering gjorde at ein del innbyggjarar ikkje fekk SMS-varsling 
(t.d. dei som har jobbtelefon). 

Oversendingsframlegg frå Nils Marton Adland, H: 
Utval for levekår, ordførar og rådmann blir beden om å snarast legge fram forslag til tiltak for å gjere 
psykolog/helsesjukepleiartenesta meir tilgjengeleg for barn og unge. Ungdomsrådet må involverast i 
arbeidet. 
Dette framlegget vart samrøystes vedteke. 
Framlegg til vedtak frå Nils Marton Aadland, H: 
Viser til orientering frå Statens Vegvesen i dag 24.04.19. 
Formannskapet vil rå til at det blir arbeidd vidare med gul trasé. 
Det blir også peika på at alternativ B3 ved Steinberget må vere med i den vidare prosessen. 
Dette framlegget vart samrøystes vedteke. 
 
 
FS -  vedtak: 
Utval for levekår, ordførar og rådmann blir beden om å snarast legge fram forslag til tiltak for å gjere 
psykolog/helsesjukepleiartenesta meir tilgjengeleg for barn og unge. Ungdomsrådet må involverast i 
arbeidet. 
Viser til orientering frå Statens Vegvesen i dag 24.04.19. 
Formannskapet vil rå til at det blir arbeidd vidare med gul trasé. 
Det blir også peika på at alternativ B3 ved Steinberget må vere med i den vidare prosessen. 
Orienteringane vert tekne til vitande. 
 
 
 
 
 
 
 


